
 

Zápisnica č. 8/2016   
 

 

zapísaná na zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Králi,  

ktoré sa uskutočnilo dňa 28. januára 2016 

v kancelárii starostu obce so začiatkom o 17.00 hodine. 

 

 

 Starosta obce Kráľ zvolal  zasadnutie obecného zastupiteľstva na deň 28.01.2016, na 

ktoré sa dostavili poslanci obecného zastupiteľstva a ďalší prítomní /prezenčná listina 

v prílohe/. 

 

Poslanci: Oto Albert, Peter Bari, Zoltán Béres, Ján Karola, Ing. Zoltán Papp, Bianka 

Szabóová, Dušan Váradi 

 

Ďalší prítomní:  Veronika Bolacseková - účtovníčka 
      Zuzana Karolová – hlavná kontrolórka  

1. Zahájenie 

Starosta obce privítal prítomných a oboznámil ich s programom. /Program v prílohe/  

Navrhol na hlasovanie, aby schôdza prebiehala podľa programu zasadnutia. 

Hlasovanie: za: všetci 7, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí : Oto Albert a Peter Bari. 

Za zapisovateľku bola navrhnutá Veronika Bolacseková. 

Hlasovanie: za: všetci 7, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

3. Kontrola plnenia uznesení 

Starosta prečítal uznesenia z predošlého zasadnutia a skonštatoval, že všetky boli 

splnené. 

 

4. Informácie  o pripravovaných projektoch 

Starosta: Dali sme vypracovať projekt na zmenu dokončenej stavby - vybudovanie 

viacúčelovej spoločenskej budovy zo starého obecného úradu. Ešte pár dní zostalo na 

to, aby sa firmy prihlásili do projektu. Zatiaľ ten jeden projekt máme vypracovaný 

a podaný, vyhodnotenie by malo byť pred parlamentnými voľbami. 

Z. Béres: To je dôležité, že aká bude výsledná suma projektu. 

Starosta: V budove starého obecného úradu zostane veľká sála, tri kancelárie, len 

sociálne zariadenie bude potrebné zrekonštruovať. 

Ing. Z. Papp: Na akú sumu je projekt vypracovaný? 

Starosta: Na 300 000 €, ale k tomu je potrebná aj spoluúčasť obce. Ešte plánujeme 

ďalších 6-7 projektov. 



Ing. Z. Papp: Sobášna sieň ostane? 

Starosta: Áno, len bude inak využitá. Nie na sobášne obrady ale budú poskytnuté 

záujemcom na malé oslavy. Strecha bude troška zdvihnutá, budú aj schodište na 

povalu. 

 

5. Informácie o voľbách do NR SR 

Starosta: Parlamentné voľby sa konajú 5. marca 2016. 23 politických strán podal 

kandidátne listiny. Volebná miestnosť bude otvorená od 07.00 do 22.00. Volí sa jedna 

politická strana, najviac 4 poslancov. Keď niekto nezakrúžkuje, hlasy automaticky 

pripočítajú k prvým štyrom poslancom. 

Zmena pri hlasovaní je, že zvyšné hlasovacie lístky treba nechať vo volebnej 

miestnosti. Každý volič musí mať pri sebe občiansky preukaz. 

D. Váradi: Teraz treba aj podpísať, že si prevzal hlasovací lístok. 

Ale kto to bude kontrolovať, či si nechal všetky hlasovacie lístky v miestnosti? 

Z. Béres: Pravdaže, nikto to nebude počítať. 

Starosta: Politická strana SMER už tu robil predvolebnú kampaň minulý týždeň. Ešte 

sa sem chystá aj Štefan Vavrek zo strany MOST-HÍD. 

Ešte ďalšia zmena, že oznámenia o konaní volieb a zoznam zaregistrovaných 

kandidátov politických strán teraz dostanú len domácnosti a nie každý volič. 

 

6. Informácie o aktivačných prácach 

Starosta:  V decembri nás volali na Úrad práce sociálnych vecí a rodiny na schôdzu, 

kde nám oznámili, že projekt podľa §54 sa pokračuje až do roku 2018. Ale ľudí viem 

zamestnať len v tom prípade, ak budem mať robotu pre nich. 

Z. Béres: Príde jar a bude robota. 

O. Albert: Samozrejme bude robota, len treba ich prísne kontrolovať. 

Z. Béres: Tu nejde o to, že nie je robota, ale ten postoj k nej. 

Starosta: Aj vy rozmýšľajte o tom, že aké práce mám im dávať! Betonárske práce 

budú, treba vyčistiť koryto potoka – ale tie sú len dvojtýždňové práce. Staré obklady zo 

starého obecného úradu chcem premiestniť do kultúrneho domu. 

Ing. Z. Papp: Načo ich odkladať, treba ich vyhodiť. 

Starosta: Ale ešte sú v dobrom stave. 

Ing. Z. Papp: Z kultúrneho domu to ukradnú. 

D. Váradi: Treba ponúkať niekomu a navrhnúť cenu, aby to kúpil. 

O. Albert: A čo robíme s tými starými fotelmi? Treba ich dať na ihrisko. 

Ing. Z. Papp: Tam netreba, nemajú kde miesto. 

Starosta: Vykonávanie aktivačnej činnosti formou menších obecných služieb už 

robíme zopár rokov, snažím si zamestnať čím viacej ľudí, len treba, aby som vedel 

poskytnúť robotu pre nich. 

D. Váradi: Ale treba zobrať už len tých, ktorí ešte ani raz neboli. Naozaj, niekto už bol 

3 krát zamestnaný, niekto ani raz. To je len môj názor. 

Z. Béres: Nech sú spoľahliví a pracovití. 

O. Albert: A ženy prečo nemôžeš vybrať, aj ony by mohli kopať a dať do poriadku 

verejné priestranstvá obce. 

Starosta: Ale ja im neviem dať robotu na celý deň. Keď počasie nám dovolí, budú 

práce. 



     7.   Žiadosti, návrhy a iné podania občanov 

Starosta: Žiadosti momentálne nemáme, ale mám pred sebou plán práce obecného 

zastupiteľstva na rok 2016, je určené na schválenie. 

Z. Béres: V mesiaci apríl máme veľa bodov programu. 

Ing. Z. Papp: A v júni naopak, máme menej. 

Starosta vyzval poslancov na hlasovanie: 

 za: všetci 7, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

      8.   Diskusia 

Starosta: Čo sme spomenuli aj na predchádzajúcej schôdze ohľadne umiestnenia 

hasičského vozidla, tak prívesný vozík sme vedeli umiestniť v požiarnej zbrojnici, ale 

pre hasičské vozidlo by bolo treba nejaký prístrešok urobiť. Nemôže celý rok vonku 

stáť, teraz je umiestnené na starom obecnom úrade, je zakryté plachtou. 

J. Karola: A nemôže byť zaparkované v sklade pri kaštieli a auto vedľa na druhej 

strane? 

Starosta: Tam nie je dosť miesta. 

J. Karola: Treba to odmerať a zistíme či sa tam zmestí. 

Z. Béres: Videli ste v správach, že v niektorej obci DHZ dostal pokutu za to, že nemá 

zaplatené mýto? 

Z. Karolová: Áno, práve k tomu som doniesla informácie vytlačené z internetu, aby 

som mohla Vás informovať o tom, že treba sa na to zaregistrovať, aby sme mali 

oslobodenie od mýta. 

Z. Béres: Alebo vypýtať povolenie od polície! 

Starosta: Nemali sme dlho poznávaciu značku na vozidle, veľa vecí bolo treba okolo 

toho vybaviť. Najprv poistiť to vozidlo, akurát darovaciu zmluvu sme dostali až len 

v novembri.  

Prístrešok nad hasičské vozidlo som myslel zo železnej konštrukcie s betónovými 

pätkami. Boli sme s vedúcim DHZ, Ladislavom Lőrinczom v družstve, ale oni nám 

nevedeli poskytnúť vhodnú miestnosť na parkovanie hasičského vozidla. 

J. Karola: Družstvo určite nie je vhodné miesto. 

Ing. Z. Papp: Počkajme už, že ako nám vyjde ten projekt a potom uvidíme. 

Starosta: Ale to by sme mali čím skôr vyriešiť, lebo nemôže byť celý rok na starom 

obecnom úrade. Takže môžem objednať tú konštrukciu? 

Ing. Z. Papp: Hľadal si už niečo na internete? 

Starosta: Nie, ale informoval som sa, a zistil som že v Štrkovci robí na živnosti Csaba 

Fürjes železnú konštrukciu s prístreškom za 2500 €. 

Z. Béres: To nie je drahé. 

Hlasovanie: za: všetci 7, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 

Starosta: Len informatívne chcem vám oznámiť, už to aj viete, že náš správca domu 

smútku, Jožo Ďuriška našiel robotu.  

Problém je v tom, že keď cez týždeň je pohreb, nemôže byť v dome smútku a plniť 

svoje povinnosti. Musím niekoho nájsť, ktorý by bol tam, keď Jožo je v robote. 

Skúsim tú  robotu ponúkať jeho bratovi Igorovi. Do apríla to musím vyriešiť.  

Ďalej chcem Vás informovať o tom, že sme predĺžili  Zmluvu na dodanie tovaru do 

školskej jedálne o ďalší rok so Zoltán Béresom – ADENZO potraviny. 

 



    9.     Záver.  

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. 

 

Zapísala Veronika Bolacseková,  

 

Overovatelia:  Oto Albert v. r.   

 

  Peter Bari v. r.  

   

Starosta obce František Béres v. r.    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



NÁVRH UZNESENIA 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 28.01.2016 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Králi 

 

 

A. konštatuje, 

že boli splnené uznesenia zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 

26.11.2015 

 

 

B. schvaľuje 

1. Plán práce Obecného zastupiteľstva na rok 2016 

 

2.   Prístrešok so železnou konštrukciou pre hasičské vozidlo 

 

 

C.  berie na vedomie 

 - informácie o pripravovaných projektoch, 

 - informácie o voľbách do NR SR, 

 - informácie o aktivačných prácach, 

 - predĺženie Zmluvy na dodanie tovaru do školskej jedálne so  

  Zoltánom Béresom-ADENZO potraviny  

 

 

 

 

 

 

V Králi, 28.01.2016      František Béres 

          Starosta obce 

 

 

 
  


